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Vážení spoluobčané, 

Obec Černá v Pošumaví by měla vytvořit pro další  
plánovací období dotačních programů nový strategický  
dokument. Proto Vás oslovuji, abyste vyjádřili svými  
podněty, co Vám v obci chybí nebo co byste chtěli  
zlepšit, aby se Vám v Černé žilo spokojeně a plnohodnotně. 
Vámi zaslané nápady, myšlenky a náměty pro zlepšení  
života v obci budou přínosem pro tvoření strategického  
dokumentu pro rozvoj obce.   

Vaše podměty můžete posílat do 30. 9. 2021 na email: 
obec.cernavposumavi@email.cz, nebo do poštovní  schránky 
na budově obecního úřadu.     

Volby  
do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR  
 

V měsíci říjnu 2021 se v České republice uskuteční volby 
do Poslanecké sněmovny Parlamentu České republiky.   

Rozhodnete-li se těchto voleb účastnit, můžete tak učinit  
v zasedací místnosti Obecního úřadu v Černé v Pošumaví  

v pátek 8. října 2021 od 14.00 do 22.00 hodin 
nebo v sobotu 9. října 2021 od 8.00 do 14.00 hodin. 

UPOZORNĚNÍ 
Obecní úřad Černá v Pošumaví připomíná,  
že je možnost si nechat zasílat informace,  

které jsou vyhlašovány rozhlasem ve formě SMS zprávy  
na mobilní telefon.  

Pokud máte zájem o tuto službu, zavolejte na telefon  
722 952 486 nebo se zastavte na obecním úřadě.   
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Plakátky, které značily části ulic, kde nepůjde elektřina kvůli opravám  
nebo dalších jiným pracím na rozvoji a modernizaci distribuční sítě,  
zmizí. Od 1. září mění společnost EG.D na části svého distribučního území 
způsob, jakým bude informovat zákazníky o plánovaných odstávkách  
elektrické energie.
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Automobilové veterány přijedou do Černé 

 
Milovníci veteránů si přijdou na své v sobotu 

11. září. Do Černé v Pošumaví tradičně zavítají 
stroje, které psaly automobilovou historii. Dva-
náctý ročník South Bohemia Classic, mezinárodní 
setinové rallye klasických vozidel, sem zavede 
rekordní počet 160 posádek z několika evrop-
ských zemí. 

Hodnotné skvosty začnou do obce přijíždět  
ve směru od Hotel Resortu Relax v Dolní Vltavici, 
který je hlavním dějištěm soutěže, krátce po osmé hodině ráno. Nejzajímavějším místem  
ke sledování historických klenotů na čtyřech kolech bude autobusová zastávka s přilehlým 
parkovištěm, kde se stejně jako v minulých letech uskuteční test přesnosti s názvem  
„Rezidence Černá Perla“. Návštěvníci budou mít díky tomu jedinečnou šanci si všechny  
veterány prohlédnout zblízka. Po absolvování měřeného úseku účastníci zamíří přes Horní 
Planou dále po trase druhé etapy, která měří více než 320 kilometrů. 

Nabité startovní pole slibuje skvělou podívanou. Diváci se můžou těšit na legendární  
i méně známé značky – jmenujme například Jaguar, MG, Mercedes-Benz, Austin Healey,  
Chevrolet, Porsche, De Tomaso, Škoda, Tatra, DeLorean, Ferrari, Cadillac, Buick, Dodge, Alfa 
Romeo nebo Triumph. 

XII. South Bohemia Classic 2021, největší tuzemská setinová rallye, odstartuje v pátek  
v 16:30 na českobudějovickém náměstí Přemysla Otakara II. a trasa vede přes Holašovice,  
Vodňany či Prachatice. Po návštěvě centra Českého Krumlova zavítají posádky poprvé do  
Dolní Vltavice. Během sobotní etapy veteránisté pojedou po šumavských silničkách kolem 
Lipna, přes Rakousko a podívají se také do Novohradských hor. Vrcholem programu oblíbené 
motoristické akce bude Grand Prix Kaplice. 

Více informací je průběžně zveřejňováno na www.southbohemiaclassic.cz. 
Text: Pavel Kacerovský, ČK motorsport    |   Foto: Petr Skřivánek, Ondřej Kroutil  
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Blahopřejeme  
V září svá výročí oslaví  

paní Františka Němečková,  
paní Dana Pekárková,  
paní Jana Danielová,  

pan Alois Zeman,  
pan Václav Macháček,  
pan Vladislav Pekárek  

a pan František Kročák. 
 
 
 
 
 

Všem jubilantům  
přejeme vše nejlepší,  

hodně štěstí, zdraví a pohody  
v osobním životě.  

Za SPOZ Věra Daňová

Očím odešli, 
v srdcích zůstali...  

V letních měsících nás 
navždy opustili   

paní Eva Šmahelová,  
paní Anna Frischová, 

 pan Jan Zach  
a pan Josef Pekárek. 

 

Nový školní rok začíná 
 

Ve středu 1. září byl zahájen nový školní rok 

První třída v Černé v Pošumaví přivítala v tomto roce tyto prvňáčky: 
Vivien  Hojsákovou, Markétu Študlarovou, Tomáše Valnohu,  

Xaviera Šobra a Natálii Vláskovou.

Obec Černá v Pošumaví hledá pomocníka pro našeho 
pana kronikáře Ing. Františka Záhoru. 

Jednalo by se o zaučení a postupné převzetí vedení  
kroniky  pro obce Černá v Pošumaví.  

Poděkování                     
Dne 11. července mne postihl 

náhlý zdravotní kolaps.  
Díky bleskurychlému  

zorganizování Zdravotnické  
záchranné služby  

paní Petrou Valnohovou  
si můžu zmíněný den  

připomínat jako druhé  
narození.  

Paní Petro, moc děkuji  
a zůstávám dlužníkem. 

Jan Novák 
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Takhle si ve školce povídáme

n Děti poznávají značky v šatně a uč. ukazuje na indiána a ptá se, co je to za značku.  
Gábinka odpovídá: „Kapiján.”  

n Učitelka se ptá Domči jakou má značku. Domča odpoví: „Ptáka.” A učitelka se ptá jakou 
má barvu. Domča: „Nádhernou.”  

n Andulka ukazuje na mládě medvěda a říká: „To je meďátko.”  
n Laura říká učitelce: „Učitetko.” Andulka jí povídá: „To je učitelka, né učitetka.”  
n Učitelka se ptá dětí, jakou písničku chtějí na spinkání a Andulka povídá: „Den už se  

sedadil (sešeřil).”  
n Laurinka modeluje z modelíny holčičku a povídá, že jí udělá tři nohy. Učitelka se ptá 

proč tři. Laurinka: „Protože je stajá.” (stará, asi jí modeluje hůlku)  
n Učitelka se ptá dětí, jestli u nich byli čerti. Gábinka: „Byli, ale já jsem se jich bojila.”  
n Andulka: „Já chci pševlékat kolálky.” (Návlékat korálky)  
n Domča ukazuje na zelenou barvu a říká: „To je jablíčková.” Učitelka se ptá: „A jaká barva 

je to.” A Domča: „No jablíčková.”  
n Simonka ukazuje na svůj obrázek sněhuláka a říka: „Má na hlavě konvici.” (hrnec)  
n Učitelka se ptá, jak se říká paní, která roznáší poštu. Andulka: „Česká pošta.”  
n Učitelka se ptá, kdo v obchodě prodává rohlíky a housky. Simonka: „Paní nakupovačka.”  
n Laurinka: „Já jsem poladila (poradila), jak se má uklizovat (uklízet).”  
n Domča: „Uvařil jsem ti čočkovou omáčku.”  
n Laurinka skáče na molitanových kostkách a říká: „Tady se chodí, tady se běhá a tady se 

zatočuje.”  
n Učitelka se ptá Gábinky, co namalovala za zvířátko. Gábinka: „To je žroch.” (hroch)  
n Andulka: „Narodil se mi jelení klokan.” 
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Krátká sonda do historie turismu

Celá polipenská oblast 
byla téměř stoprocentně 
osídlena německým obyva-
telstvem, které bylo po 2. sv. 
válce nuceně odsunuto. Na 
jejich místo přicházeli noví 
dosídlenci, z nichž mnoho 
se nezžilo se zdejšími po-
měry. Ti, co zůstali, tvořili 
pak základ postupného roz-
voje oblasti. 

Řeka Vltava tvořila ja-
kousi hranici mezi levým  

a pravým břehem, po vzniku 
železné opony začalo být 
celé území pravého břehu 
přísně střeženo, veškeré  
vesnice a osady na tomto 
území již nebyly osidlovány 
a posléze všechny zdemo-
lovány. Významně pak za-
sáhla do sídelní struktury 
výstavba Lipenské přehrad-
ní nádrže, kde na levé straně 
břehu byl život ekonomicky 
i společensky podporován, 

druhá strana byla pak pod 
kontrolou zabezpečení stát-
ní hranice.  

Turistický ruch v té době 
nebyl na pořadu dne, celé 
území bylo prakticky země-
dělské s některými prvky 
průmyslu (Černá v Pošumaví 
– Tuhové doly a Sodovkárna, 
Loučovice – Papírny a něko-
lik dalších. Ovšem nedostup 
nost, odlehlost a obtížné 
ekonomické využití území 

Sonda do minulosti

Zapomínat by se ne-
mělo. Winston Churchill řekl, 
že národ, který zapomene 
svou minulost, nemá žád-
nou budoucnost. Nechci se 
pouštět do žádných filoso-
fických úvah, ale i když žít  
v přítomnosti je naše ne-
zbytná nutnost, do minulos-
ti se občas musíme vracet. 
Ne všechno opěvovat, ale 
poučit se. A také si připo-
menout, že lidé tehdy žili, 
pracovali, vychovávali děti  
a že většinou byli spokojeni. 
Mluvím zde o minulosti , pro 
nás starší nedávné. Je to již 
35 let, kdy např. v zeměděl-
ství, ale i v obci, odváděli 
lidé kus práce, na který by  
se nemělo zapomenout. Čas 
neúprosně letí, lidé odchází 
„do věčných lovišť“ a tak 

alespoň pro ty, kteří byli 
aktéry té doby, jsem vybral 
pár příkladů, kdy dosahovali 
úspěchů. Tak např. provoz 
Černá, státního statku Frym-
burk se mezi všemi provozy 
umístil na čelných místech  
v rostlinné i živočišné výro-
bě. A zasloužili se o to: v sou-
těži traktoristů I. unifikované 
řady Alois Zeman, který byl 
dokonce na 2. místě na 
celém Oborovém podniku 
Šumava. Ve II. unif. řadě trak-
toristů se umístil na 2. místě 
Pavel Ondrovič, který zvítě-
zil i v mačkačích píce. V ře-
začkách píce byl na 1. místě 
Bohuslav Švarc, v traktorech 
ŠT-180 Bohuslav Štumpauer. 
V soutěži obilních kombaj-
nů byl první Michal Bandura 
a druhý Václav Pivec, kteří 

pracovali na Technických 
službách statku. V kontrol-
ních stájích zvítězil kravín 
Mokrá pod vedením Vin-
centa Pocklana. Na úseku  
o nejlepšího zlepšovatele 
zvítězil Bohuslav Štumpauer 
a druhý byl Tomáš Suchá-
nek. Při Tuhových dolech  
byl jako nejlepší vyhodno-
cen Karel Vrba, při obecních 
pracích byli na čelném místě 
Jan Bigas a Zdeněk Jakeš. 

Vyhodnocených při mno- 
ha různých příležitostech by- 
lo samozřejmě více, řada  
z nich již není mezi námi, ale 
patří jim dík za odvedenou 
práci. Já chtěl touto krátkou 
sondou poděkovat těm, kte-
ří si to v současnu mohou 
sami přečíst. 

frza 
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bylo velkým přínosem pro 
ochranu přírody a krajiny. Již 
v roce 1963 byla na větši- 
ně území mikroregionu Li- 
penska vyhlášena Chráněná 
krajinná oblast Šumava. 

Na pravém břehu vzni-
kaly již od počátku pohra-
niční roty / v oblasti Černé to 
byla rota PS Kyselov/, což vše 
znamenalo omezení pohybu 
obyvatelstva. Na tuto dru-
hou stranu se dostali lidé 
pouze s propustkou, všech-
ny silnice byly střeženy vo-
jáky Pohraniční stráže. 

Rozvoj turismu započal  
v Černé začátkem sedmde-
sátých let. Začala výstavba  
tábořišť a posléze kempů. 

Velký rozvoj znamenalo  
založení oddílu jachtingu  
v roce 1971, který již v roce 
1973 byl pověřen zajištěním 
Mistrovství Evropy, kterého 
se zúčastnilo celkem 150  
závodníků z 21 zemí. 

Začala výstavba campin-
gových chatek, kiosků a re-
staurací, což postupně zna- 
menalo, že v obci s 850  

obyvateli navštívilo ubytov-
ny a rekreační zařízení deset 
až patnáct tisíc turistů. Tá-
bořiště nebyla tehdy ještě  
na zvlášť vysokém stupni, 
ovšem stany a veškeré hy- 
genické vybavení pro turisty 
stačilo. Samozřejmě, že vět-
šina rekreantů byla z Česko-
slovenské republiky (např.  
v roce 1983 navštívilo obec 
15 026 turistů, z toho z re-
publiky jich bylo 8 519, ze 
socialistických států 6 308  
a z kapitalistických států 139 
turistů. Ti ze socialistických  
zemí byli převážně z Němec-
ké demokratické republiky.  

Takto to chodilo i v ostat-
ních obcích na Lipensku.  
V dalších letech se pravi-
delně vybavení kempů, uby-
toven a rekreačních zařízení 
vylepšovalo, vznikaly půjčov-
ny lodí, kol, rozvoj windsur-
fingu, zlepšovalo se záso- 
bování, vývoz odpadů.  

Tábořiště Jestřábí , tehdy 
1, 2 a 3 a jediný obcí spra- 
vovaný autokemp Olšina 
navštívilo v roce 1988 celkem 

13 362 rekreantů, z toho  
z Německé spolkové repu-
bliky 243, z Rakouska 91,  
z Itálie a z USA po dvou. Tu-
ristický ruch tedy i v té době 
fungoval a postupně začal 
být pro obce důležitým 
zdrojem příjmů. Samozřej-
mě, že na druhé straně „za 
vodou“ byl určitý turismus 
také, ale dá se říci, že ho 
mohli tvořit jen lidé prově-
ření. Celkově rozvoj turismu 
nijak zvlášť neomezoval 
místní starousedlíky, práce  
v zemědělství, lesnictví, prů-
myslu a jinde pokračovala, 
část lidí pak také pracovala  
v oblasti turismu.  

Po roce 1990, kdy po-
stupně zaniklo zemědělství  
i průmysl i další odvětví, bylo 
nutno se v plné míře sou-
středit na rozvoj turismu. 
Ten začal v celém polipensku, 
nejvíce však přímo v obci 
Lipno nad Vltavou, které by-
lo do té doby zasaženo turis-
mem prakticky  nejméně. 

 
frza 
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Ranní kontroly v kravínech

Téma tohoto článku mě napadlo při vzpomínce na 
vyprávění pamětníka pana Miroslava Čerkla, který v roce 
2010 vzpomínal na svá léta strávená v Černé a mimo  
jiné řekl:  

„Tehdy byl takový systém, že všichni technici museli  
chodit na ranní kontroly do stájí, a tak i já, jako stavař, jsem 
toto absolvoval. Byl jsem delegován např. na Horní Planou, 
kde jsem musel být brzy ráno a kontrolovat příchody  
zaměstnanců a pak i kvalitu jejich prováděné práce“. 
 

To bylo v první polovině šedesátých let a o dvacet let 
později to potkalo i mě. Byl jsem tehdy ve funkci agro-
noma na ředitelství statku Frymburk, a tak jsem absol-
voval i tyto ranní kontroly. Živočišná výroba byla základ 
celého hospodaření, ovšem kontroly celkem nic  
zvláštního nepřinesly. Na ředitelství byla svolána porada vedoucích, kde se vše kolem  
dokola probíralo a většinou se mě nikdo na nic podstatného nezeptal. Stejně tak ani ostatní 
kontrolující nic závažného nenašli. Proč taky, vždyť se všichni znali, přece se nebudou  
navzájem obviňovat a hanit. 

Jednou za čas, minimálně jedenkrát do roka, byla naplánována porada ředitelů  
odštěpných závodů na statku Frymburk a tehdy jsem musel, stejně jako zootechnici  
a mechanizátoři (ing. Novák  a ing. Machala), absolvovat ranní kontrolu na některém  
jiném statku. A to už bylo podstatně horší. Především bylo nutno na daném statku  
a příslušném kravíně být  nejpozději v pět hodin ráno. Pamatuji si, za svoje působení,  
že jsem musel vyrazit již před čtvrtou ranní, protože např. do Vlachova Březí, kde jsem  
měl dělat kontrolu, to bylo 70 km. A když pořádně nevíte, kde ten kravín vlastně leží,  
tak to ráno ve tmě není žádná sranda. Stejně tak jsem byl ještě poslán do kravína ve Slavči 
na statku Trhové Sviny a do Bohumilic, které patřily statku Vimperk. Už si nevzpomínám 
jak to všechno probíhalo, jestli jsem našel nějaké chyby a ani nevím, s kým jsem se tam  
potkal. Tam totiž měl vždy někdo čekat. Ovšem žádné mobily nebyly, čili žádný dohovor   
a tak např. v Bohumilicích jsem chodil možná i kolem nesprávné stáje. A potom, i kdybych 
se snažil kontrolovat zaměstnance, tak to není k ničemu, vždyť vůbec nikoho neznám.  
Snad jedině zootechnici to mohli mít při kontrole poněkud snazší. 

No ale vždy jsem se vrátil včas na statek Frymburk, kde byl v závodní jídelně podáván  
dobrý guláš. Tam se postupně dostavili i ředitelé příslušných statků a v předporadní  
debatě u guláše zjišťovali u nás, jednotlivých „kontrolorů“, co jsme na jejich mateřském 
statku případně zaznamenali. V devět hodin začala porada vedená ředitelem Oborového 
podniku Státní statky Šumava ing. Olšanem. To už všichni příslušní ředitelé statků měli  
své informace a porada již probíhala bez naší účasti. 

frza 
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Vzpomínka na osobnost – František Nejedlý

Stalo se již každoročním  
pravidlem, že v souvislosti se 
začátkem nového školního 
roku, přináší  náš Zpravodaj 
menší článek se školstvím 
související. Tentokrát to bu-
de vzpomínka na učitele  
a ředitele národní školy v 
Dolní Vltavici pana Františka 
NEJEDLÉHO, který tam na-
stoupil přesně před 70 léty.  
Sám o tom říká v Pamětní 
knize Dolní Vltavice, kterou 
rovněž jako kronikář sepsal: 
„1. září 1951 přicházím do 
Dolní Vltavice jako ředitel 
zdejší Národní školy a zde  
se konečně  po předchozím 
častém putování již trvaleji 
usadím. Brzy si zamiluji ti-
chou šumavskou vesničku na 
břehu Vltavy, sžívám se s jejím 
životem, poznávám postup-
ně její slavnou a bohatou mi-
nulost a Dolní Vltavice se mi 
brzy stane druhým domo-
vem, kde v plné práci ve škole 
a v obci trávím krásné a spo-
kojené dny. Kromě národní 

školy vedu zde i správu školy 
mateřské a školní kuchyně, 
které jsem zde v prvém roce 
svého působení zařídil a ote-
vřel. Měl-li bych snad sám  
mít možnost rozhodovati  
o svém životním štěstí, pak 
bych si nikdy nepřál více, než 
být opět tím, čím jsem dnes: 
českým učitelem v zapadlé 
vesničce na rodné Šumavě, 
tam učit a k dobrému vycho-
vávat naší mládež a s hrstkou 
poctivých občanů pracovat 
pro lepší příští všech“. 
 
Paní Erika Zemanová ve své 
knize o Dolní Vltavici vzpo-
míná: 
„Pan učitel František Nejedlý 
nás začal učit od 1. září 1951. 
Byl zde ve školní budově  
ubytován. Protože nemusel 
dojíždět, měl čas pro své žá-
ky v jednotřídce s 12 dětmi, 
stejně tak i pro jejich rodiče 
byl velkým pomocníkem. Kde 
mohl tak poradil, pomáhal 
vyplňovat doklady pro různé 
záležitosti, čímž začal být  
v obci váženým a nepostra-
datelným pomocníkem. Ve 
škole po roce, už jako ředitel 
školy, otevřel v budově ma-
teřskou školku, kterou nechal 
vybavit, stejně tak i školní jí-
delnu. Do školní jídelny též 
docházeli na oběd někteří z 
aměstnanci státního statku. 
Roku 1952 byl zvolen předse-

dou MNV v obci a zároveň 
jako funkcionář spolu s dal-
šími členy MNV udržoval 
chod obce, která byla ve vel-
kém problému s dosídlenci  
a brigádníky. Byl přísný k nám 
žákům, naší výchovu vzal  
do svých rukou. Při hodině  
vyučování jsme museli sedět 
s rukama za zády a takto  
naslouchat výklad učitele. 
Trestal nás rákoskou i dalšími 
tresty, které byly v těchto  
letech dovoleny. Trestal nás 
však jen v krajním případě.  
Učitel, který zastával i funkci 
předsedy MNV, měl mnoho 
úkolů i plánů v obci, pro 
vlastní volno mu nezbýval 
čas. Byl však  velice aktivní  
a rád fotil, jeho zásluhou mi 
zůstaly fotografie z období 
těchto školních let, které  
nám všem daroval. Byly to 
poslední snímky na památku  
s panem učitelem v roce 
1952, při ukončení páté třídy 
ve škole v Dolní Vltavici.  

O prázdninách v roce 
1955 se pan učitel Nejedlý  
odstěhoval do obce Jaronín u 
Brloha, kde po prázdninách 
učil na národní škole“. 
 

Já bych vzpomínku za-
končil dodatkem, že 30. října 
2021 uplyne 95 let od jeho 
narození. 
 

frza 
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KURZY YOGY 
 

S radostí Vám přinášíme zprávu o brzkém otevření nových prostor na  
Lipensku určených pro praktikovaní yogy. Již od poloviny října 2021 pro 
Vás otevíráme kurzy yogy pro začátečníky, mírně pokročilé, sportovce  
i Yin yogu pro aktivování Vašeho odpočinkového nervového systému.  
 Kurzy budou probíhat 1–2 x týdně po dobu 6–10 týdnů.   

Kurzy budou probíhat v nově vybudovaných prostorách v Penzionu Frymburk.  
Pro více informací a rezervace, prosím, kontaktujte Mischu na 734 641 596,  

nebo napište email na info@penzionfrymburk.cz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kurz yogy pro začátečníky – seznámíte se se základními yogovými pozicemi  

a dechovými technikami, každá lekce je navržena tak, aby navodila úplnou  
rovnováhu a probudila energii v těle, mysli a duši.   

Kurz yogy pro mírně pokročilé – naučíte se nové yogové pozice (asany) a jejich  
propojení do ucelených sestav, další dechové techniky pro zahřátí a zejména  
vnímaní Vašeho těla.  

Kurz yogy pro sportovce – kurz pomáhá po náročném tréninku vyrovnat svalovou 
nerovnováhu. Jednoduše Vám pomůže posílit co je slabé a naopak uvolní a zpevní, 
kde je potřeba.  
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Vaše příspěvky můžete posílat elektronickou poštou na adresu zpravodajcerna@email.cz, 
nebo je předat v písemné podobě na Obecním úřadě v Černé v Pošumaví. 

Uzávěrka dalšího čísla zpravodaje bude 25. září 2021. 
 

Vydává Obec Černá v Pošumaví, IČO: 00 245 828, evidenční číslo MK ČR E 13487,  
neprodejné, Česká republika, Jihočeský kraj, okres Český Krumlov  

Sazba a tisk: TISKÁRNA ČERNÝ s.r.o., Černá v Pošumaví, www.tiskarna-cerny.eu 
 

Obec Černá v Pošumaví ve spolupráci s CK OCEANEM pořádá zájezd  
do aquaparku Aquapulco v rakouském Bad Schallerbachu. 

Termín: 28. 9. 2021  |  doprava 300,- Kč 
 

Ceny vstupného – po kolektivní slevě: 
AQUAPULCO: dospělí 27 €, děti 6–15 let 23 €, děti 1–5 let 12 € 

Kombi ticket Tropicana+Aquapulco: dospělí 36 €, děti 6–15 let 28 €, děti 1–5 let 24 € 
Tropicana: dospělí 25 €, děti 3–15 let 21 € 

Cena nezahrnuje cestovní pojištění. 

Pro vstup do parku bude požadován doklad o očkování,  
o prodělání nemoci nebo antigen 48 hod. či PCR test 72 hod. 

 
Přihlášky na obecním úřadě do 17. 9. 2021. 
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